

Sirküler Tarihi : 29/05/2021

Sirküler No : 2021 /84

ASKERLİK VE DOĞUM BORÇLANMASI (2021)

DOĞUM BORÇLANMASININ ŞARTLARI

- Doğum yapan kadının, doğumdan önce sigortalı olarak çalışıyor olması gerekiyor.
- Sigortalı olunan dönemden önce yapılan doğumlar için borçlanma imkânı bulunmuyor.
- Doğumdan sonra adına prim ödenmemesi gerekiyor.
- Bir doğum için borçlanılacak süre 720 gün. En fazla 3 doğum için borçlanma imkanından yararlanılıyor. Böylece ikişer yıllık sürelerle birlikte toplam borçlanma süresi 6 yıl oluyor.
- Üç çocuk için borçlanma yapacak bir kişinin, toplam 2.160 güne kadar borçlanma imkânı bulunuyor.
- Doğum borçlanması emeklilik yaşını erkene çekmez, sadece prim gün sayısını çoğaltır.

DOĞUM BORÇLANMASI İÇİN NE KADAR ÖDEYECEKSİNİZ

- 1 Çocuk İçin: 720 gün üzerinden en düşük ödeyeceğiniz tutar günlük 38,16 liradan 27.475,20 lira.
- 2 Çocuk İçin: 1.440 gün üzerinden en düşük ödeyeceğiniz tutar günlük 38,16 liradan 54.950,40 lira.
- 3 Çocuk İçin: 2.160 gün üzerinde en düşük ödeyeceğiniz tutar günlük 38,16 liradan 82.425,60 lira.

ASKERLİK BORÇLANMASININ ŞARTLARI

- Er ve erbaş olarak ya da yedek subay okulunda geçen süreler emeklilik için borçlanılabiliyor.
- Askerlik borçlanması en fazla askerlik süresi kadar yapılabilir.
- Askerlik borçlanması, emeklilik için gerekli olan prim gün sayısını artırıyor. Emeklilik için gerekli yaş ve prim ödeme gün sayısını yerine getiren çalışanların, çalıştığı süre emekliliğe yetmiyorsa, askerlik borçlanması yaparak bu süreyi tamamlayabiliyor.
- Emekli olmasına bir yıl kalan bir çalışan, bu süreyi çalışarak geçirmek yerine askerlik süresini borçlanabilir.
- Askerlik borçlanması çalışmaya başlamadan öncesi için de yapılabilir. Bu da emeklilik yaşını erkene çekiyor.

ASKERLİK BORÇLANMASI İÇİN NE KADAR ÖDEYECEKSİNİZ

- 6 Ay İçin: 180 gün üzerinde en düşük ödeyeceğiniz tutar günlük 38,16 liradan 6.868,80 lira.
- 12 Ay İçin: 360 gün üzerinde en düşük ödeyeceğiniz tutar günlük 38,16 liradan 13.737,60 lira.
- 18 Ay İçin: 540 gün üzerinde en düşük ödeyeceğiniz tutar günlük 38,16 liradan 20.606,40 lira.